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Utvecklingsplan Kungens kurva 

Liberalerna välkomnar den efterlängtade utvecklingsplanen för Kungens Kurva. 

 

Vi vill dock göra några medskick till i kommande arbetet med att förverkliga planen. Med tanke på 

Segeltorps IP är så pass belastad i redan idag så kan man hysa oro för att den utpekade marken för 

idrott inte kommer att räcka till varför en viss beredskap behövs för att komplettera med mer 

mark. 

Det är en brist att gymnasieverksamhet inte pekas ut i utvecklingsplanen. Ett regionalt centrum 

förtjänar gymnasieplatser. 

Det är i Kungens Kurva som i alla andra områden av vikt att konstnärlig utsmyckning har sin 

rättmätiga plats. 

Utvecklingsplanen saknar också skrivningar om  en elektrifierad bussförbindelse mellan Huddinge 

centrum och Kungens kurva via den så kallade brandvägen 
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